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16/23 Godkjenning av innkalling til møte 11 mai 2023 og saksliste 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Utdanningsutvalget 11.05.2023 16/23 

 
 
Forslag til vedtak: 
 
Utdanningsutvalget godkjenner innkalling til møte 11 mai 2023 og saksliste. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Vedtak  
Utdanningsutvalget godkjenner innkalling til møte 11 mai 2023 og saksliste. 
 
 
 
 
 

17/23 Godkjenning av protokoll fra utdanningsutvalgets møte 28 mars 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Utdanningsutvalget 11.05.2023 17/23 

 
 
Forslag til vedtak: 
 
Utdanningsutvalget godkjenner protokoll fra Utdanningsutvalgets møte 28 mars 2023. 
 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Vedtak  
Utdanningsutvalget godkjenner protokoll fra Utdanningsutvalgets møte 28 mars 2023. 
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18/23 Status  prosjekter og saker i Nord -  vår 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Utdanningsutvalget 11.05.2023 18/23 

 
 
Forslag til vedtak: 
 

1. Utdanningsutvalget tar saken til etterretning og følger opp videre arbeid i 
fakultetene. 

 
2. Utdanningsutvalget ber om ny statusrapport i utvalgets møte 23. november 2023. 

 
 
Møtebehandling 
Studiedirektør hadde gjennomgang av liste med status prosjekter og saker i Nord vår 2023: 
Fra møtebehandling satt inn med blå tekst i tabell: 
 

Ferdig som prosjekt og implementert  

Alumni Implementert og under videre utvikling i fakultetene 
Fra møte: 
Er et pågående arbeid. Ved start var det ca 1000 medlemmer og pr i dag 
ca 4000 medlemmer, henger litt igjen på FBA grunnet 
kapasitetsproblemer, øvrige fakulteter med. Et kontinuerlig arbeid som 
pågår hele tiden. Det er gjort et godt arbeid her med stor vekst. Fra 
sentralt hold vil en være med som en medhjelper men er fakultetene som 
drifter dette. 

Bo og reisestipend Felles overordnede retningslinjer utarbeidet. Fakultetene utarbeider 
detaljer for sine studier/studiesteder. Avventer rektorvedtak. 
Fra møte: 
Er en gruppe som har jobbet lenge med dette, men vanskelig å få til noe 
felles grunnet stor ulikhet i regioner. Laget felles satser og hvem som er 
berettiget, men fakultetet må fortsatt gjøre vurderinger. Gjenstår å 
justere retningslinjene. 

Under evaluering   

Mentorordning Dagens pilotordning er evaluert og må vurderes for hvordan man videre 
skal ha denne, og nå ut til flere studenter. 
Fra møtet: 
Er gjennomført pilot i to omganger, og er laget evalueringsrapport. Det  
må ses nærmere på hvordan man videre følger dette opp. Vi må nå ut til 
flere studenter da det pr i dag brukes mye ressurser på relativt få 
studenter. Også vært noe uklart mellom mentor og studentassistent. 
Mulig dette må gjøres annerledes. Når vi de som virkelig har behov for 
dette? Må gjøres noen vurderinger. 

Re-akkrediteringsprosess   Ny prosess for re-akkreditering er i pilotfase 
Fra møtet: 
Prøver å korte ned tidslinje og få litt mindre arbeid ute i fakultetene, men 
skal fortsatt opprettholde kvalitet. Vil være mer utviklingsfokus fremover 
og kvalitetsheving gjennom dette, hvor en dokumenter kontinuerlig 
utviklingsarbeid. 

Under oppstart  
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Masterskole    Etter behandling i SLG er det avklart at masterskolen skal utvikles og 
tilbys studentene med oppstart første kull vår 2024 
Fra møtet: 
Hensikten er å få tak i studenter som vil følge forskningsvei. Vil være 4-5 
plasser pr. fakultet. Vil få mer FOU inn i utdanningene og for videre 
rekruttering inn phd-løp. Kan kanskje kalles talentjakt eller type trainee 
program. 
Ble uttrykt vanskelig å forstå hva dette er da mange masterstudenter er 
påkoblet forskningsprosjekt. 

Kandidatundersøkelse Anbud under utarbeidelse. Gjennomføres november 2023 
Fra møtet: 
Er i gang med skriving av kravspesifikasjonene og i gang med å få 
nedsatt en gruppe for videre arbeide. Prorektor utdanning oppfordrer til 
å melde inn folk i denne gruppen. Er en viktig undersøkelse hvor 
resultatet brukes mye. 

Universell utforming og tilrettelegging Trinn 1 – UU i digital undervisning/digitalisering er tilbudt som 
modulkurs til alle undervisere f.fl. Kurspakkene er tilgjengelig i Canvas 
Fra møtet: 
Er en gruppe som har sett på universell utforming i digital undervisning. 
Men gjelder også mye mer som må tas videre i trinn. Det finnes et tilsyn 
for universell utforming. Henger litt sammen med tilrettelegging,- er 
underviser god på universell utforming vil det bli mindre behov for 
tilrettelegging. Har nå en tilretteleggingskonsulent i Trøndelag som 
kombineres med studentorganisasjonen som vil være på plass til høsten.  

EVU/LLL  Administrative rutiner etc. utarbeides og bekjentgjøres kontinuerlig 
Fra møtet: 
Dette er jobbet med lenge og blant annet satt i gang kurs for 
undervisere, men området aktualiseres stadig mere på flere nivå og må 
fortsatt arbeides med. Ser at de private høyskoler har en helt annen kraft 
på dette. Vi må utvikle tilbud som treffer i markedet og ut fra søkertall er 
det en klar dreining mot fleksible studier hvor også snittalder går ned, og 
stadig færre heltidsstudenter. Mye er i prosess på området og viktig med 
oppfølging. 

Under arbeid  

Evaluering lærerutdanning, analyse, 
undersøkelse  - egen analyse sammen med 
FLU 

NOKUTs gjennomgang av master i grunnskolelærerutdanning. Følges opp 
med internt prosjekt ad. studiebarometer, mm. 
Fra møtet: 
Søkertall er dårlige. NOKUT driver nå med gjennomgang av 
lærerutdanning for hele landet. Oppfordring til fakultetene å gå i dybde 
på og følge opp studiebarometeret. Fakultetet er tett på dette. Dette 
gjelder i stor grad også sykepleieutdanningene. 

Kvalitet i praksis   Forprosjekt påbegynt. Videre prosjekt i fakultetene med oppfølging, 
tiltaksplan mv. 
Fra møtet:  
Mottatt rapport og fakultetene bedt om å komme tilbake med plan for å 
bli bedre. Tilbakemeldinger går på dårlig informasjon og organisering i 
forkant av praksis. Vil opprette et prosjekt og en tydelig prosjektplan 
hvordan vi skal jobbe med å bli bedre. I studiebarometeret ligger vi under 
sektorsnitt og må jobbe med å komme oss over dette. 

Chat GPT/AI Arbeidsgruppe nedsatt 
Fra møtet: 
Arbeidsgruppe har hatt et møte og laget notat for å bruke videre. Spisset 
retningslinjer for eksamen, og vil fortsette med å spisse en policy.  
Arbeidsgruppe: Anne, Levi, Brynjar, Lasse Finsås, bibliotek, HHN, FSV, 
Student og KOLT. Kjernegruppe som etter hvert også  vil ha en 
referansegruppe. 
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Utvikling Kvalitetssystem Det må utarbeides tidslinje og dokumentasjon opp mot NOKUT krav. 
Fra møtet: 
Kontinuerlig arbeid og vil være i forkant av eventuelt tilsyn. Vi må utvikle 
oss hele tiden da verden rundt oss og vi selv endrer oss. 

Utdanningsfaglig utvikling Gjentakende kommunikasjon om tilbud og utarbeidelse av årshjul. 
Fra møtet: 
Hele tiden arbeid med å utvikle nye kurs eks universell utforming nå. Ikke 
rukket å starte kurs GDPR i undervisning enda. 

  

  

Ikke startet  

GDPR i undervisning arbeidsgruppe   Ses i sammenheng men nasjonal veileder. Kommunikasjonsplan må 
utarbeides. 
Fra møtet: Må følges opp. 

Aktiv avmelding, internasjonalisering Må følges opp av internasjonalt kontor og fakultetene. 
Fra møtet: 
Har vært mye prat om området, men lite som er gjort så må komme 
ordentlig i gang nå. 

Gjennomstrømmingsprosjekt  Gjennomstrømming i masterutdanningene og enkelte 
bachelorutdanninger. Tiltaksplan? 
Fra møtet: 
God på bachelorprogram, men særlig masterprogram må en se på 
gjennomføring. Nedgang i søkertall gjør også at en må være ekstra god 
på å få til gjennomføring. 

Kompetansenettverket for studentenes 
suksess. 

Nettverket må implementeres tydeligere i Nord. 
Fra møtet: 
Fungerer godt nasjonalt og det jobbes med å få dette inn i egen 
institusjon fra høsten av. 

Internasjonalisering Hvordan få til vekst? Fakultetene må sørge for tilstrekkelig ressurser gitt 
tildeling, og ha tydelig handlingsplan. 
Fra møtet: 
Får ikke noe momentum her men utrolig viktig, samt et av 
satsingsområdene til rektor. Her må vi bli bedre. 

Bærekraft i læringsutbyttene - Hvordan 
utdanner vi endringsagenter? 

Sak i  UU  møte 110523, må ha oppfølging i fakultetene. 
Fra møtet: 
Her kommer sak senere i møtet.  

Tverrfakultær samhandling Avklare oppfølging av styresak 
Fra møtet: 
Må samarbeide med fakultetene om hvordan følge opp styresak om 
tema. 

Avlønning sensorer og studenter i utvalg Evaluering av avlønning av sensorer og studenter i utvalg. 
Fra møtet: 
Oppdrag fra rektor, utspring i rapport fra Nemnda for studentsaker. Mål 
om å være klart til høsten. 

 
Lista er ikke uttømmende eksempelvis omstillingsprosjektet-del 1 studieportefølje. Her vil 
arbeidet pågå en god stund. Studieprogramråd står heller ikke på lista men har allikevel fulgt 
opp. SEA-EU prosjektet heller ikke med i denne liste. 
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Forslag om at med så mye utviklingsarbeid som pågår, og som skal rapporteres så kunne 
man kanskje koblet dette til eksisterende rapportering som eksempelvis 
studieprogramrapport. 
 
Alle prosjekter og saker er velkommen, men ble uttrykt bekymring fra utvalget om kapasitet 
i fakultetene spesielt hos prodekaner og administrasjon. Dette er også en utfordring i 
sentraladministrasjonen. Det må også prioriteres, men vanskelig med hva en skal prioritere 
bort. Endringer skjer fort og kommer derfor mye nytt. 
Stor forståelse for utfordring med at mange av oppgaver ligger der og universitetet må 
håndtere disse, samtidig vil vi ikke ha samme vekst fremover og må derfor se nøye på 
hvordan vi jobber. Konkurransen øker og vi må klare å håndtere dette. 
 
Viktig å følge opp å se på hvordan en skal få løst krav fra sektoren på en god måte. Det blir 
derfor satt opp møte mellom prorektor utdanning og prodekaner utdanning før sommeren 
hvor en ser nærmere på dette. 
 
 
 
Vedtak  

1. Utdanningsutvalget tar saken til orientering. 
 

2. Utdanningsutvalget ber om ny statusrapport i utvalgets møte 23. november 2023. 
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19/23 Bærekraft - Miljøuke ved Nord universitet høsten 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Utdanningsutvalget 11.05.2023 19/23 

 
 
Forslag til vedtak: 
 
Utdanningsutvalget oppfordrer fakultetene til å delta aktivt i Miljøuka, og ber om at innspill 
gitt i møtet tas med i den videre prosess. 
 
 
Møtebehandling 
Saksbehandler innledet om bærekraft-miljøuke ved Nord universitet høsten 2023 i møtet. 
Miljøuka tenkt arrangert over 3 dager med 3 ulike temaer. Hensikten med å legge saken 
fram for utdanningsutvalget er å få tilbakemelding om dette er noe fakultetene er 
interessert i å være med å arrangere, og om det er ønske om å bidra inn tilstede. 
Tilbakemelding fra utvalget er at dette er et godt tiltak og vil være en fin mulighet til å sette 
fokus på bærekraft i undervisningen. 
Bør vurdere å ha dette på to eller flere campuser istedenfor reiser mellom campus, og noe 
kan kanskje kjøres parallelt digitalt. Profil og omfang kan variere mellom studiestedene. Kan 
også gjerne koble dette til undervisning som vil gjøre det lettere å motivere studenter. 
Studentene bør være med i planlegging med tanke på å få de engasjert. 
Det må lages plass i undervisningen og derfor viktig at dato settes tidlig. 
Dato for miljøuka samt utsendelse av innbydelse avklares av studiedirektør og 
saksbehandler. 
Videre oppfølging kan diskuteres i møte mellom prorektor utdanning og prodekaner 
utdanning som avtalt i sak 18/23. 
d 
 
Vedtak  
Utdanningsutvalget oppfordrer fakultetene og studentene til å delta aktivt i Miljøuka, og ber 
om at innspill gitt i møtet tas med i den videre prosess. 
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20/23 Anbefaling om standarder til mikroemner 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Utdanningsutvalget 11.05.2023 20/23 

 
 
Forslag til vedtak: 
 
Innspillene fra Utdanningsutvalgets drøfting tas med i det videre arbeidet med mikroemner.  
 
 
Møtebehandling 
Saksbehandler presenterte sak om anbefaling om standarder til mikroemner i møtet. 
Ønsker å få til en anbefaling om hvordan dette skal være og få til en gjennomgående praksis. 
Anbefalinger EVU mikroemner er lagt under verktøy på iNord som hjelp til de som skal jobbe 
med etablering av mikroemner. 
Tilbakemelding fra utvalget om at dette ser veldig bra ut, og veldig bra med bestått/ ikke 
bestått.  
Litt usikkert rundt opptakskrav skal det være begrensninger for opptak eksempelvis til 
masterfag? Uansett bør det være lavterskel for å komme inn. 
Bør avklares hvor lista for bestått/ ikke bestått skal ligge, skal det være E eller C? 
Positiv til at det foreslås 25% lærerstyrt undervisning, men her kan være forskjeller for 
eksempel kunstfag kan gjerne ha mer undervisning og mindre pensum. Pensum bør også 
avveies mellom tett pensum (realfag) og større volum (samfunnsfag). 
Skeptisk til at alltid være multiple choice eksamen. 
Opptaksprosess bør være smidig og en bør ha handlingsrom og ikke være for rigid. Ulike 
vurderingstyper hensiktsmessig for ulike typer fagområder. Bør allikevel ikke pøse på med 
ting som kan gi kapasitetsproblemer for øvrige program. 
 
 
 
Vedtak  
Innspillene fra Utdanningsutvalgets drøfting tas med i det videre arbeidet med mikroemner.  
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Saknr Arkivsak Tittel 
15/23 22/02371-12 Studiebarometeret 2022 - oppfølging resultater: 

foreløpig orientering om gode eksempler samt 
fakultetenes tiltaksplan 
 

16/23 23/00139-1 Erfaringsdeling - årlig studieplanarbeid 
 

17/23 23/01552-1 Erfaringsdeling - ny arena for å dele 
undervisningspraksis: Utdanningsforum 

 
Sak 15/23 
Vi er opptatt av følgende – og vil ha oversendt så tidlig som mulig selv om frist er satt 1. juli. 
 

1. Hva fungerer bra og hvorfor lykkes man 
2. Studieprogrammer som trenger oppfølging 
3. Områder som Nord scorer generelt dårlig på 

 
Ved FBA har man hatt oppe og diskutert studiebarometeret i lokalt UU, hvor en oppfordrer 
fagmiljø til å komme med konkrete tiltak. 
Ved FSV var en raskt ute med å følge opp studiebarometeret og har laget tiltaksplan. 
Ved FLU har man dårlig score og spesielt for MAGLU. Nasjonalt er snittet dårlig og ligger også 
under dette. Har begynt med å se på grunner til at man scorer så dårlig. 
FSH er ikke kommet like langt i felles diskusjoner, men saken og bestillinga var oppe på 
forrige lokale UU. Bestillinga stemmer ikke helt med våre resultater hvor en er god på det 
som etterspørres og mindre god på andre.  - Fakultetet kan i tillegg bruke tid til å beskrive 
det de sjøl ser, bestillinga er plukket ut fra det institusjonen scorer dårlig på. 
Enighet blant studentene at forutsigbarhet er viktigst særlig hvor en studerer i kombinasjon 
med jobb. Samtidig må det komme retningslinjer for hvor ulik info skal kommuniseres. Det 
kan for eksempel stå en ting i TimeEdit mens en samtidig får beskjed i Canvas hvor en faktisk 
skal møte. Pensum skal som eksempel være i Leganto og ikke på pdf. 
Endringer skal oppdateres i TimeEdit noe som også er viktig ut i fra beredskapshensyn. 
 
Sak 16/23 
I samsvar med årshjul for Utdanningsutvalget er det lagt inn erfaringsdeling for ulike tema. I 
dette møtet er det prodekan for utdanning ved FLU som deler erfaring med årlig 
studieplanarbeid. Powerpointpresentasjon er delt på teamsrom for utvalget. 
 
Sak 17/23 
KOLT presenterte erfaringer fra Undervisningsforum 2023 som er en ny arena for å dele 
undervisningspraksis. Powerpointpresentasjon er delt på teamsrom for utvalget. 


